
Aan de leden van de Zeilvereniging Belterwiede

Onderwerp: stap voor stap naar het nieuwe normaal 

Datum: woensdag 13 mei 2020

Beste mensen,

Stap voor stap gaan we op weg naar een nieuw normaal. Hoe dat nieuwe normaal er 
precies uitgaat zien, zullen we met z’n allen de komende tijd ongetwijfeld gaan leren. 
Hieronder heb ik op een rij gezet wat er voor ons, leden van de ZVB maar ook de 
overige watersporters, veranderd is of de komende tijd gaat veranderen. 

Zondag 10 mei is onze jeugd voor het eerst het water op gegaan. Ondanks de nieuwe 
regels i.v.m. het corona virus verliep de hele gang van zaken soepel. Opvallend was 
dat kinderen en ouders bijzonder goed op de hoogte waren van de door de overheid 
voorgeschreven regels en ons coronaprotocol. Top. Fijn dat de kop er af is. Fijn dat 
het zo plezierig verlopen is.

Sinds maandag 11 mei mag er ook door volwassenen weer in groepsverband gesport 
worden. Je mag met je vriendenclubje tot en met 10 personen recreatief gaan 
fietsen, zeilen enz. Wel onder bepaalde voorwaarden. Op onze website 
www.zvbelterwiede.nl hebben wij het protocol recreatief zeilen naar de laatste stand
geüpdatet. Kijk er s.v.p. even naar. Het wirwar aan regels maakt de zaken niet altijd 
eenvoudiger. 

De meermansboten zullen als ze in groepsverband willen zeilen, helaas nog even 
moeten wachten. Het Koninklijk Watersportverbond probeert de regels op dit punt 
aangepast te krijgen. Helaas is dat nog niet gelukt. Buiten dat moet ook de 
veiligheidsregio IJsselland daarmee instemmen. 

Of en wanneer en welke trainingen voor de volwassenen (18+ ) binnen de vereniging 
van start kunnen gaan, wordt de komende weken bekeken. Zodra we daarover 
besluiten over genomen hebben, krijg je daarover bericht.

Per 18 mei gaat de Provincie over van de winterbediening naar de zomerbediening 
van bruggen en sluizen in de Kop van Overijssel. Dat betekent dat de brug en/of sluis 
gewoon weer open gaat zoals we gewend zijn. De watersportmogelijkheden in de 
Kop van Overijssel nemen hierdoor geweldig toe. Wel moeten we ons houden aan 
bijvoorbeeld de 1,5 meter. Het vermijden van drukke punten en dergelijke. Volg 

http://www.zvbelterwiede.nl/


nauwkeurig hierover de berichtgeving. Je kunt daarvoor goed terecht op onze 
website www.zvbelterwiede.nl .

Naast het Coronavirus zijn ook de waterplanten aan hun bekende op mars bezig. 
Achter de schermen is er daarom stevig door gewerkt aan de voorbereidingen voor 
het nieuwe maaiseizoen. De voorbereidingen verlopen volgens plan. Of er gemaaid 
wordt,  hangt vooral af van de ecologische monitor. Als deze uitwijst dat de 
maaibeurt van vorig jaar geen schade opgeleverd heeft, kan er groen licht gegeven 
worden. Onder voorwaarde dat alles mee zit, wordt er begin augustus met het 
maaien begonnen. 

In verband met het Coronavirus heeft onze jaarvergadering 2019/2020 nog niet 
plaats gevonden. De laatste informatie leert ons dat we de jaarvergadering voor 1 
november 2020 gehouden moeten hebben. Als bestuur voldoen we daar graag aan. 
De komende weken gaan we bekijken hoe e.e.a. georganiseerd kan worden. Eén ding 
kan ik je al vast verklappen; de continuïteit van de vereniging is niet in gevaar 
(geweest). 

Veel plezier allemaal op en rond het water. Houdt rekening met elkaar en probeer 
gezond te blijven. Hopelijk gauw tot ziens. 

Namens het Bestuur,

Jan van Esseveld
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